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Onderwerp vraag: De voetgangersbarometer 

 
In mei 2023 werden de besturen opgeroepen om mee te doen aan de 

voetgangersbarometer. Deze barometer georganiseerd door o.a. de 
Voetgangersbeweging was een bevraging om na te gaan hoe inwoners de kwaliteit 

van de voetpaden en de bereikbaarheid in de stad of gemeente ervaren. 
Na afronden van de invulperiode (30 juni), werd aan elk lokaal bestuur waarvan meer 

dan 50 inwoners de bevraging invulden, een kaart met de te verbeteren plaatsen ( 
straten, pleinen, wijken…) bezorgd. 

Globaal gezien scoren de steden en gemeenten ondermaats: een gemiddelde van 
10,4/20, net niet gebuisd. 

 

Vragen: 
 

1) Ontving Mechelen de resultaten van de voetgangersbarometer? Zo ja, welke 

pijnpunten kwamen hieruit naar voor en hoe zal het schepencollege deze aanpakken? 

Zo niet, waarom niet? Was er onvoldoende respons? 

2) Op welke wijze zorgt het schepencollege voor voldoende onderhoud van de 

voetgangersruimte en voor een goede bereikbaarheid? 

 

 

Catherine François 

Vlaams Belang 


